
اتهام فرهاد به سیدعلی؛ ارتباط با یک فرد خاص

وی سکوها: یاد مجیدی ر فر
 حق استقلال را از این فوتبال می گیرم

| Sat | 27 Jun 2020 | vol.12 | 
No. 3069 | 16 Pages

 شماره مسلسل ۳۸۰۷
 شنبه ۷ تیر ۱۳۹۹
 ۵ ذیقعده ۱۴۴۱  
 ۲۷ ژوئن ۲۰۲۰ 

 شماره ۳۰۶۹

دستیار نکونام: جای چنگ روی گردن آبشک مربوط به بازی بود

کدام درگیری؟ هاشمی نسب و دانشگر 
اصلا رودرو نشدند

تلاش مسئول حقوقی مصلی، رئیس کمیته ورزشی 

 
فرش دستباف تهران و سایرین برای ریاست ووشو

>بی ربط< مذگان

صفیری: هر سه اخراج درست بود، سیدعلی قوانین را اجرا کرد

 غلامی اعتراض زننده داشت 
و حرف زشتی به داور زد 

احتمال 

احضار سرمربی 

آبی پوشان 
 

به کمیته انضباطی 

و اخلاق 

حمید رجبی، بازیکن ســـابق پاس و سایپا که این روزها در 

کســـوت مربیگری همراه با جـــواد نکونام کارش را از خونه 

به خونـــه آغاز کرده و در ادامه در نســـاجی و فولاد نیز در 

کنار این مربی خوش فکر و جوان بوده اســـت، شب بازی با 

اســـتقلال نیز از روی نیمکت تیم اهوازی در کنار نکونام، 

فولادی ها را برای بازی با آبی پوشان هدایت کرد و درنهایت 

هم فولادی ها موفق شدند سه امتیاز شیرین این مسابقه 

را از آن خـــود کنند. درخصوص حاشـــیه های این دیدار از 

جمله اتفاقات داوری مسابقه، شایعه دعوای هاشمی نسب 

با بازیکن اســـتقلال و سایر موارد مرتبط از جمله اینکه این 

دیدار چقدر برای جواد نکونام به عنوان یک مربی استقلالی 

خاص و حائز اهمیت بود، دقایقی با رجبی همکلام شدیم. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با دســـتیار جـــواد نکونام را در 

ادامه می خوانید.

شـــب بازی با اســـتقلال حرص و جوش زیادی می خوردید و 

نگران شـــرایط تیم فولاد بودید. البته با توجه به اهمیت این 

دیدار کمی این رفتار طبیعی بود. 

در هر صورت این بازی بسیار حساس بود و دشواری های خاص 

خودش را داشت به هر حال استقلال تیم قدرتمند و از مدعیان 

همیشـــگی لیگ اســـت و بالاخره جلوی این تیم بازی کردن 

همیشه سخت است. با توجه به اینکه حدود یک ماه از قبل برای 

این دیدار فرصت داشـــتیم درخصوص آن تمرینات منسجمی 

داشتیم و هم برنامه ریزی های زیادی را ترتیب داده بودیم. 

درخصـــوص آن لحظاتی که مجیدی بـــا داور به جر و بحث 

پرداخت که درنهایت این موضوع باعث اخراج وی شد صحبت 

کنید. شـــما هم چیزی درخصوص صحبت های مجیدی به 

سیدعلی شنیدید؟

واللـــه من آنقدر درگیر بازی بودم که صحبت خاصی را نشـــنیدم 

شـــاید هم شنیده باشم اما به قدری استرس مسابقه را داشتم که 

الان به خاطر ندارم. در هر صورت مجیدی ناراحت و عصبانی بود 

و از روی همین ناراحتی حرف هایی را مطرح کرد من به شـــخصه 

درگیر بازی خودمان بودم. 

در مورد صحنه اخراج علی کریمی هم عکس هایی از آبشک 

منتشـــر شد که خشونت کریمی را تایید می کرد اما بعدا در 

رختکن فیلمی از بازیکنان تیم تان منتشر شد که ظاهرا اثری 

از جراحت روی گردن او نبود و می گویند خودزنی کرده است!

خیر این طور نیست اتفاقا عکاس ما عکس هایی گرفته که در حین 

بازی نشان می دهد جای چنگ روی گردن آبشک وجود دارد تمام 

این تصاویر موجود است و نمی دانم چرا این حرف ها را درآورده اند. 

داوری مسابقه چطور بود؟

واقعا داوری در این دیدار چیز خاصی نداشت، یک صحنه اخراج 

علـــی کریمی بود که همه در مورد آن صحبت می کنند که آن هم 

داور در یک قدمی صحنه بود. در ادامه هم که مربی اســـتقلال به 

زمین آمد که اگر این رفتار در اروپا باشد چه بسا به خاطر این رفتار 

محرومیت چند جلســـه ای را برای مربی که به وسط زمین برود در 

پی داشـــته باشد. خود من سال گذشته در دیدار نساجی مقابل 

پرســـپولیس یک قدم داخل زمین رفتم که داور بازی من را اخراج 

کرد. بنابراین صحنه اخراج مجیدی هم طبیعی بود. در ادامه هم 

که عارف غلامی بـــه داور بازهم اعتراض کرد که او هم کارت قرمز 

گرفت. شاید داورانی هم باشند که هر چقدر داد و فریاد و اعتراض 

بکنید کاری به این مسائل نداشته باشند اما این مسابقه با توجه 

به ســـنگینی جو بازی و فشاری که روی داور است باید شخصیت 

داور را هم از قبل آنالیز کرد و به نســـبت آن با او رفتار کرد. به نظرم 

استقلالی ها باید این مورد را در نظر می گرفتند اما فکر می کنم آنها 

از لحاظ بدنی خسته شده بودند و تمرکزشان به هم ریخته بود، هر 

چند گرمای هوا هم روی این موضوع تاثیرگذار بود اما نهایتا با توجه 

به اینکه این تیم استقلال بود اما آنها در این قضیه کمی آشفته و 

سردرگم عمل کردند. 

شایعاتی هم درخصوص دعوای لفظی محمد دانشگر و مهدی 

هاشمی نسب منتشر شد. حتی شنیده شد که کار به جاهای 

باریک و درگیری فیزیکی هم کشیده شده است. 

اصلا هیچ اتفاقی نیفتاد و برخی دوستان رسانه ای از خودشان این 

مطالب را زدند. حتی یک درصد اتفاقاتی که نوشته اند هم اتفاق 

نیفتاد. اتفاقا وقتی مهدی هاشمی نسب این خبر را دید خنده اش 

گرفت و می گفت اصلا با دانشگر حرف نزده ام. عکس های تونل 

ورزشگاه برای بعد از بازی هم هست که مهدی در حال خسته نباشید 

گفتن به داور و دست دادن با اوست در حالی که دانشگر به رختکن 

رفته بود و اصلا آنها با هم رودررو نشدند. نمی دانم بر چه اساسی 

این حرف ها مطرح شده و شک نکنید این خبر ساختگی است. 

با توجه به اینکه جواد نکونام یک اســـتقلالی اســـت آیا این 

مســـابقه برای او از اهمیت بیشـــتری برخوردار بود یا اینکه 

برنامه ریزی ها برای این دیدار هم مثل ســـایر مسابقات برای 

فولاد شکل گرفت؟

ما اگر این بازی را نمی بردیم شاید ادامه رقابت های لیگ برای ما دیگر 

هیچ لطف و تاثیری نداشت بنابراین از این جهت دیدار با استقلال 

برای نکونام هم مهم بود که اگر این بازی را می بردیم می توانستیم 

به ادامه رقابت ها و حضور در جمع مدعیان و کسب سهمیه آسیا 

امیدوار بمانیم و اگر این بازی را می باختیم دیگر عملا شانس مان 

برای بالا آمدن در جدول خیلی کم می شد بنابراین از این جهت این 

بازی اهمیت داشت وگرنه بازی با استقلال هم مثل سایر دیدارها 

سه امتیاز داشته و اینکه بگوییم چون جواد نکونام استقلالی است 

این بازی برایش مهم است؛ بعید می دانم چنین چیزی باشد. 

ولی شـــاید در ذهن استقلالی ها این امیدواری را ایجاد کرد 

که یک مربی کاربلد مثل نکونام در سال های نه چندان دور 

آینده بتواند همراه با این تیم ناکامی های گذشـــته را جبران 

کرده و موفق عمل کند. 

بالاخره این موضوع هم می تواند به عنوان یک هدف در ذهن نکونام 

که دوست داشته باشد شاید یک روز به عنوان سرمربی استقلال 

روی نیمکت این تیم بشـــیند در ذهنش باشد؛ من از این موضوع 

بی اطلاع هستم اما در هر صورت هر مربی دوست دارد بالاخره یک 

روز در تیم  بزرگی مثل استقلال مربی گری کند. 

در حاشیه این دیدار در بین نیمکت دو تیم چه اتفاقاتی افتاد؟ 

صحبتی بین مجیدی و نکونام رد و بدل نشد؟

اتفاقا قبل از بازی این دو خوش و بش و برخورد گرمی با هم داشتند 

و احترام زیادی برای هم قائل بودند و خدا را شکر بین دو نیمکت 

مشکلی نبود. استقلالی ها به ما کاری نداشتند و هم کار خودمان 

را می کردیم. 

داوود فنایی: فوتبالیست ها خیلی نازشان بالا رفته است!

خیال هواداران راحت، بیرانوند تا پایان فصل می ماند
اگر قرنطینه 6 ماهه می شد که بازیکنان بیشتر در معرض مصدومیت بودند

درخشش مامه تیام در فوتبال ترکیه باعث شده تیم های بزرگ 

فوتبال این کشور به دنبال خرید این مهاجم سنگالی باشند. 

مهاجم ســـابق اســـتقلال که هنوز هم در این تیم طرفداران 

بی شماری دارد و آبی ها درخشش او را فراموش نکرده اند، حالا 

در سوپرلیگ ترکیه به گلزنی هایش ادامه می دهد و به نوشته 

رســـانه های این کشور، گالاتاسرای در تلاش است او را برای 

فصـــل بعد به جمع نفراتش اضافه کند. تیام که پس از وقفه 

لیگ به دلیل کرونا در فرم خوبی قرار دارد و گل های حساسی 

هم برای کاسیم پاشا به ثمر رسانده است، احتمالا فصل بعد را 

در یکی از پرطرفدارترین تیم های این کشور توپ خواهد زد.

سایت »دریلیس پستاسی« ترکیه درباره ستاره سابق آبی های 

پایتخت نوشته اســـت: »گالاتاسرای در تابستان تصمیم به 

تقویت خط حمله خود دارد و به همین دلیل در تلاش است 

پس از ارن دردیوک و دیانه که در سال های اخیر از کاسیم پاشا 

راهی این تیم شده اند، مهاجم دیگری از این باشگاه بخرد. 

البته مامه تیام هنوز یک فصل دیگر با کاسیم پاشـــا قرارداد 

دارد و مبلغ فســـخ قراردادش با این باشگاه می تواند باعث 

شـــود این تیم در مذاکرات طرفین شـــرایط بهتری داشته 

باشد. گالاتاســـرای در خط حمله دردیوک، دیانه، فالکائو، 

آندونه و کاستاس را دراختیار دارد اما هیچ کدام نتوانسته اند 

در این فصل تاثیرگذاری زیادی داشـــته باشند و تیم از نظر 

روند گلزنی شـــرایط خوبی ندارد. به همین دلیل فاتح تریم، 

سرمربی تیم از مدیران باشـــگاه خواسته در نقل وانتقالات 

تابســـتانی به فکر خرید یک مهاجم جدید باشـــند. سران 

باشگاه نیز با توجه به روابط نزدیکی که با کاسیم پاشا دارند 

به سراغ مامه تیام رفته اند. این مهاجم سنگالی با بازی های 

خوبش در این فصل تریم را متقاعد کرده که می تواند گزینه 

خوبی برای بازی در دو پست وینگر و مهاجم نوک باشد. در 

قرارداد این بازیکن 27 ســـاله بند فسخ 2.5 میلیون یورویی 

وجود دارد و گالاتاســـرای با پرداخت این مبلغ می تواند او را 

به خدمت بگیرد. با توجه به اینکه تیام در مدت حضورش در 

فوتبال ترکیه بازیکنی کم حاشـــیه بوده و با 10 گل و 2 پاس 

گل، آمار خوبی در این فصل داشته، احتمال پیوستنش به 

گالاتاسرای در پایان فصل بسیار زیاد است.

گالاتاســـرای در این فصل نتایج چندان قابل قبولی کسب 

نکـــرده و درحالی که تنها 6 هفته به پایـــان رقابت های این 

فصل باقی مانده با 51 امتیاز در رده چهارم جدول قرار دارد. 

با توجه به اینکه باشاک شهیر، تیم همشهری آنها با 59 امتیاز 

صدرنشین اســـت، شاگردان تریم شانس زیادی برای کسب 

عنوان قهرمانی ندارند و تمام تمرکز خود را روی کسب سهمیه 

لیگ قهرمانان قرار داده اند. آنها در 28 هفته سپری شده تنها 

47 بار دروازه رقبا را باز کرده اند که ســـهم رادامل فالکائو 10 

گل بوده که بهترین گلزن شـــاگردان تریم در این فصل بوده 

است. مصدومیت های پیاپی این مهاجم کلمبیایی باعث شده 

او نتواند مطابق انتظارات مشکل گلزنی تیمش را حل کند و 

درنتیجه سرمربی باتجربه گالا در تلاش است با کمک تیام این 

معضل را در تیمش حل کند. پس از فالکائو نیز آدم بویوک و 

سفيان فيغولی قرار دارند که هرکدام 6 گل به ثمر رسانده اند.«

  گزارش

درخشش مهاجم سابق استقلال ادامه دارد

تیام در رادار گالاتاسرای

داوری همچنان در دسته 4 آلمان
دانیل داوری، دروازه بان سابق تیم ملی ایران که در این فصل در تیم نیمه حرفه ای و دسته چهارمی اوبرهاوزن توپ می زد، از این باشگاه 

جدا شد و به تیم »روت وایز اسن« در همین لیگ ملحق شد. داوری که گلر اصلی اوبرهاوزن بود پس از عدم توافق برسر مسائل مالی از 

این باشگاه جدا شد تا فوتبالش را در اسن ادامه دهد. پاتریک بادر، مدیر ورزشی اوبرهاوزن درباره دلیل جدایی این دروازه بان ایرانی 

گفت: »ما در توانایی های داوری تردیدی نداریم و پرکردن جای خالی او دشـــوار خواهد بود اما باید درنظر داشـــت که در این شرایط 

دشوار مالی که پس از بحران کرونا به وجود آمده باید منابع مالی خود را مدیریت کنیم و داوری هم یکی از بیشترین دستمزدها را در 

تیم ما می گرفت.« داوری پس از جدایی از تیم سابقش گفت: »روزهای خوبی را در این باشگاه سپری کردم و از این تیم و هوادارانش 

بسیار سپاسگزارم. یک سال ونیم حضورم در اینجا برایم بسیار خاطره انگیز بود و امیدوارم باشگاه در آینده موفق باشد.«

تضمین جایگاه محمدی در خنت
خنت بلژیک در روزهای اخیر خرید نوریو فورچونا، مدافع چپ شارلروا را نهایی کرد و این مدافع چپ آنگولایی فصل آینده در این تیم 

توپ خواهد زد. خنت برای خرید این مدافع 25 ساله مبلغی حدود 5 میلیون یورو به شارلروا پرداخت تا یکی از گران ترین خریدهای 

تاریخ خود را انجام دهد. در این شرایط به نظر می رسید موقعیت میلاد محمدی، مدافع چپ ایرانی این تیم که در فصل جاری عملکرد 

خوبی در این باشگاه داشته به خطر بیفتد. با این حال »ایوان دی ویت«، رئیس باشگاه خنت در گفت وگویی اعلام کرد تصمیمی برای 

فروش مدافع ایرانی خود ندارد و او برای تقویت تیمش و همچنین قرار گرفتن بین مدعیان قهرانی در فصل آینده، فورچونا را به خدمت 

گرفته است. او گفت: »می خواهیم در تمامی دیدارها با قدرت ظاهر شویم و در هر پست بازیکنان جانشین خوبی داشته باشیم. همیشه 

خطر مصدومیت و محرومیت وجود دارد.« میشل لاوایه، مدیرفنی تیم هم درباره خرید این مدافع تازه وارد گفت: »معمولا هر تیمی که 

برای کسب عنوان قهرمانی می جنگد باید دو بازیکن خوب در هر پست داشته باشد. مسلما میلاد محمدی نمی تواند در همه دیدارهای 

ما به صورت ثابت حضور داشته باشد و خطر محرومیت برای مدافعان زیاد است. فورچونا هم عملکرد خوبی در این مدت داشته است.«

دستیار نکونام در گفت وگو با »فرهیختگان«: جای چنگ روی گردن آبشک مربوط به بازی بود

کدام درگیری؟ هاشمی نسب و دانشگر اصلا رودرو نشدند
مشابه رفتار مجیدی در اروپا محرومیت چند جلسه ای دارد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار
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